
Protokół Nr 44/2006

ze wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego
oraz Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego Rady Powiatu w Kluczborku
w dniu 12 czerwca 2006 r.
Przewodniczyli Przewodniczący Komisji – Mariusz Pieńkowski oraz Andrzej Jung.
Lista obecności w załączeniu.

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:
1.Piotr Pośpiech – Skarbnik Powiatu,
2.Mieczysław Zaleciński – Naczelnik Wydziału Ochrony i Promocji Zdrowia

Starostwa Powiatowego w Kluczborku.

Porządek posiedzenia:
1.Otwarcie posiedzenia.
2.Omówienie materiałów na sesję Rady Powiatu w Kluczborku w dniu 13.06.2006 r.
3.Wolne wnioski.
4.Zamknięcie posiedzenia.

Ad.1.

Przewodniczący Komisji Budżetu powitał wszystkich członków obu komisji na dzisiejszym
posiedzeniu. Kolejno przedstawił zebranym porządek dzisiejszego posiedzenia.

Do przedstawionego porządku członkowie nie wnieśli żadnych zapytań jednogłośnie
go zatwierdzając.

Ad.2.

Kolejno członkowie komisji zapoznali się z przygotowanymi projektami uchwał
w następujących sprawach:

• zmiany uchwały Nr XXXV/249/2005 Rady Powiatu w Kluczborku w sprawie uchwalenia
budżetu Powiatu Kluczborskiego na 2006 r.,

• odpowiedzi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Opolu na skargę Pana
Henryka Fraszka,

• udzielenia pełnomocnictwa,
• udzielenia pełnomocnictwa,
• zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki
      Zdrowotnej ZOZ w Kluczborku za 2005 r.,

• nadania Statutu i Regulaminu Starostwu Powiatowemu w Kluczborku,
• nadania Statutu Powiatowemu Centrum Pomocy Rodzinie w Kluczborku,
• nadania Statutu Zarządowi Dróg Powiatowych w Kluczborku,
• nadania Statutu Powiatowemu Urzędowi Pracy w Kluczborku,

 



• nadania Statutu Domowi Pomocy Społecznej w Kluczborku,
• nadania Statutu Domowi Pomocy Społecznej w Gierałcicach,
• nadania Statutu Powiatowemu Zespołowi Socjalizacyjno-Interwencyjnemu ,,Nasz Dom”
      Bogacica-Bąków w Bogacicy,

• ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych i placówek kształcenia
ustawicznego w Powiecie Kluczborskim,

• likwidacji szkoły ponadpodstawowej w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych,
• likwidacji szkół ponadpodstawowych w Zespole Szkół Licealno-Technicznych

  w Kluczborku,
• likwidacji szkoły ponadpodstawowej w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Kluczborku,
• likwidacji szkoły ponadpodstawowej w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych – Rolnicze

Centrum Kształcenia Ustawicznego w Bogdańczowicach,
• likwidacji szkoły ponadpodstawowej w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2-

Centrum Kształcenia Ustawicznego w Kluczborku,
• zmiany uchwały Nr XXIX/219/2005 Rady Powiatu w Kluczborku z dnia 8 lipca 2005 r.

  w sprawie nadania regulaminu przyznawania i przekazywania stypendiów dla uczniów
szkół ponadgimnazjalnych w Powiecie Kluczborskim w roku szkolnym 2005/2006,

• wyrażenia woli na przekazanie Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych – RCKU
  w Bogdańczowicach do prowadzenia przez Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi.

Kolejno Przewodniczący Komisji udzielił głosu Panu Staroście, który poinformował
zebranych, że przedłożony wcześniej w materiałach projekt uchwały w sprawie wyrażenia
zgody na rozwiązanie stosunku pracy z Panem Leszkiem Krzyżanowskim – radnym Rady
Powiatu w Kluczborku zostanie wycofany z porządku sesji. Wycofanie w/w projektu
związane jest z przesłaniem przez Prezydenta Miasta Opola pisma Nr OR.III-1130-2/06
z dnia 12 czerwca 2006 r., w którym Prezydent wycofuje swój wcześniejszy wniosek
w przedmiotowej sprawie ze względu na ujawnienie nowych, nie znanych mu wcześniej
okoliczności jakie wymagają dalszego wnikliwego zbadania sprawy.

Radny Leszek Krzyżanowski zabierając głos zapytał czy członkowie obu komisji chcieliby
zapoznać się z drugą stroną tej sprawy. Radny ponadto stwierdził, że taką informację chciałby
przedstawić także na sesji w dniu 13 czerwca 2006 r.
Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady i poinformował, że skoro w/w radny ma zamiar
wystąpić na sesji to nie ma sensu przedstawiać tej informacji na dzisiejszym posiedzeniu
komisji. Ponadto Przewodniczący Rady Maciej Mularczyk stwierdził, że udzieli głosu
radnemu Leszkowi Krzyżanowskiemu na sesji w punkcie – wolne wnioski.
Kolejno głos zabrał radny Piotr Wiecha, który poprosił o wyjaśnienie czy powtarzająca się
kwota 265.981,-zł jest kwotą nadwyżki.
Skarbnik odpowiadając na zapytanie radnego wyjaśnił, że są to środki, które pozostały na
koniec roku na rachunku bieżącym. Podlegają one kolejnemu zaplanowaniu w następnym
roku budżetowym. Ponadto Skarbnik stwierdził, że gdyby budżet z ubiegłego roku był
budżetem zrównoważonym to kwota ta byłaby nadwyżką, ale budżet był budżetem
deficytowym finansowanym przychodami z obligacji to są to środki wolne przechodzące
na następny rok. Radny odnosząc się do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr
XXXV/249/2005 Rady Powiatu w Kluczborku w sprawie uchwalenia budżetu powiatu
kluczborskiego na 2006 rok poprosił również o wyjaśnienie co to jest za Fundacja
Współpracy Polsko Niemieckiej, która pokryła koszty wyjazdu wizyty partnerskiej do Bad
Durkheim. Skarbnik poinformował, że powiat kilkakrotnie zwracał się z wnioskami do tej
Fundacji

 



o dotację. Fundacja ta dofinansowuje kontakty pomiędzy Niemcami, a w szczególności
wizyty. W roku 2002 powiat korzystał z takiej dotacji. Skarbnik stwierdził, że aby starać

się o taką dotację musi być spełniony element promocyjny. Następnie radny Adam
Martyniszyn nawiązując do projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli na przekazanie
Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych – RCKU w Bogdańczowicach do prowadzenia przez
Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi zapytał na jakiej zasadzie miałoby się odbyć przekazanie
tej szkoły Ministerstwu oraz jeśli chodzi o stypendia czy zmiana uchwały Nr XXIX/219/2005
Rady Powiatu w Kluczborku z dnia 8 lipca 2005 r. w sprawie nadania regulaminu
przyznawania i przekazywania stypendiów dla uczniów szkół  ponadgimnazjalnych
w Powiecie Kluczborskim w roku 2005/2006 dotyczy wcześniejszych stypendiów. Na
zapytanie radnego odpowiedzi udzielił Pan Starosta, który stwierdził, że Dyrekcja w/w szkoły
po raz drugi podejmuje próbę znalezienia się w Ministerstwie. W związku z tym Dyrekcja
zwróciła się do Zarządu Powiatu. Zarząd pozytywnie zaopiniował ten projekt. Zdaniem Pana
Starosty szanse na przekazanie szkoły są bardzo nikłe, gdyż Ministerstwo może przejąć
szkołę o profilu rolniczym, a w w/w Zespole Szkół są jedynie jedna czy dwie  klasy. Ponadto
Pan Starosta uważa, że w przyszłym roku szkolnym będzie najprawdopodobniej jedna klasa
pierwsza. Kolejno Przewodniczący Komisji Budżetu poinformował, że wpłynęło do komisji
pismo z Wydziału Edukacji w przedmiotowej sprawie /pismo nr ED-AM-4335/3-1/06 z dnia
22.05.2006 r.- teczka nr RP/K.Budż –0058/4/2006/, z którym członkowie mogą się zapoznać.
Na drugie zapytanie radnego odpowiedzi udzielił Skarbnik, który wyjaśnił, że projekt ten
związany jest z koniecznością zmiany liczby godzin nieusprawiedliwionych w semestrze
pozwalających na uczestnictwo beneficjenta ostatecznego w programie stypendialnym.

Wprowadzenie obok formy refundacji wypłaty w formie finansowej pozwoli na sprawniejsze
wykorzystanie jak i rozliczenie przyznanych środków. Ponadto Skarbnik poinformował,

że organ zajmujący się realizacją i wypłatą stypendiów zebrał dane o liczbie godzin
nieusprawiedliwionych wszystkich stypendystów za okres od września 2005 r. do końca
marca 2006 r. i okazało się, że z dokumentów wynika, iż pozostawienie liczby godzin
nieusprawiedliwionych na poziomie 30 spowoduje wykreślenie około 50 uczniów z programu
stypendialnego. W związku z tym zasadne jest podwyższenie liczby godzin
nieusprawiedliwionych w semestrze z 30 na 50, co umożliwi kontynuację udziału

w programie stypendialnym wszystkim benificjentom oraz należyte wykorzystanie
przyznanych środków.

Do pozostałych materiałów członkowie obu komisji nie wnieśli zapytań.
W związku z powyższym Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego
poddał materiały pod głosowanie. W wyniku głosowania za przyjęciem głosowało 5
członków komisji, wstrzymało się 2, nie stwierdzono głosów przeciw.

Kolejno do głosowania przystąpiła Komisja Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego.
Za przyjęciem materiałów głosowało 4 członków komisji, wstrzymał się 1, nie stwierdzono
głosów przeciw.

Ad.3.

Członkowie komisji nie wnieśli żadnych wolnych wniosków.

 



Ad.4.

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Budżetu
i Rozwoju Gospodarczego oraz Przewodniczący Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa
Publicznego podziękowali wszystkim zebranym za udział i zamknęli dzisiejsze posiedzenie.
Na tym protokół zakończono.

Przewodniczący Komisji Budżetu Przewodniczący Komisji Zdrowia

  i Rozwoju Gospodarczego                                                     i Bezpieczeństwa Publicznego
     Mariusz Pieńkowski                                                                       Andrzej Jung

 


